

# Der Herr ist mein Hirt My Shepherd is the Lord

SATB a cappella

Lyrics: Psalm 23

Comp. by: Johannes Steinwender

Freely

S  
1. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - gel  
1. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. Er lässt mich  
He makes me

A  
1. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er lässt mich  
1. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He makes me

T  
1. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er lässt mich  
1. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He makes me

B  
1. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er lässt mich la - gern auf  
1. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He makes me to lie down

Piano/Klavier  
(for rehearsal)

4  
la - gern auf grü - nen und füh - ret mich zum Ru - he - platz am  
me to lie down in green - es - tures, He will lead me be - side the still

la - gern auf grü - nen Au - und füh - ret mich, und füh - ret mich zum Ru - he - platz am  
to lie down in green - es - tures, He will lead me, He will lead me be - side the still

la - gern auf grü - nen - en und füh - ret mich, und füh - ret mich zum Ru - he - platz am  
to lie down in green - es - tures, He will lead me, He will lead me be - side the still

grü - nen - en und füh - ret mich, und füh - ret mich zum Ru - he - platz am  
in green - es - tures, He will lead me, He will lead me be - side the still

12 freely  $\text{♩} = \text{c}$

Was - ser. 2. Der Herr — ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er deckt den  
 wa - ters. 2. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He leads

Was - ser. 2. Der Herr — ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er deckt den  
 wa - ters. 2. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He leads

Was - ser. 2. Der Herr — ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er deckt den  
 wa - ters. 2. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He leads

Was - ser. 2. Der Herr — ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln. Er deckt den Tisch mir, vor  
 wa - ters. 2. My shep-herd is the Lord, I shall want noth - ing. He leads me on the

16

Tisch mir, vor mei nen Fein - den und salbt mein Haupt und  
 me on the paths of jus - tice, re - stores my soul for

Tisch mir, vor mei nen Fein - den und salbt mein Haupt, und salbt mein Haupt und  
 on the paths of jus - tice, re - stores my soul, re - stores my soul for

Tisch mir, vor mei nen Fein - den und salbt mein Haupt, und salbt mein Haupt und  
 on the paths of jus - tice, re - stores my soul, re - stores my soul for

mei - nen Fein - den und salbt mein Haupt, und salbt mein Haupt und  
 paths of jus - tice, re - stores my soul, re - stores my soul for

22 Ending, freely

fül - let mei - nen Be - cher. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln.  
His own name's sake. My shep - herd is the Lord, I shall want noth - ing.

fül - let mei - nen Be - cher. Der Herr ist mein Hirt, nichts wird mir man - geln.  
His own name's sake. My shep - herd is the Lord, I shall want noth - ing.

## HELBLING CHORAL CONCERT SERIES

Edited by / Herausgegeben von Lorenz Maierhofer Contact: [www.maierhofer.cc](http://www.maierhofer.cc)

A repertoire series for mixed choir, male choir and male-voice choir, secular and sacred choral music, stylistically and culturally diverse from early to advanced.

Repertoire-Serie für gemischten Chor, gleichstimmigen und Männerchor, geistliche und weltliche Chormusik, stilistisch vielfältig von leicht bis anspruchsvoll.

### Johannes Steinwender DER HERR IST MEIN HIRT MY SHEPHERD IS THE LORD

Eine schlichte, aber wirkungsvolle Vertonung des 23. Psalms von Johannes Steinwender, die in Gottesdiensten ebenso eingesungen werden kann wie im geistlichen Konzert. Singbar mit deutschem oder englischen Text.

A simple but effective setting to music of the 23<sup>rd</sup> Psalm by Johannes Steinwender which can be performed in a religious service or a concert of religious music. It can be sung with German or English lyrics.

Erhältlich/Available:

SATB a cappella HCCS-5991

Aufnahme auf CD/Recording on CD

HELBLING ÖSTERREICH / AUSTRIA  
3100 Rudesheim, Kaplanstrasse 3  
Phone (+43) 312/262033-0  
Fax (+43) 312/2620111  
[office@helbling.com](mailto:office@helbling.com)

HELBLING DEUTSCHLAND / GERMANY  
73707 Esslingen, P.O. Box 100754  
Phone (+49) 0711/758701-0  
Fax (+49) 0711/758701-11  
[service@helbling.com](mailto:service@helbling.com)

[www.helblingchor.com](http://www.helblingchor.com)

International:

[www.helblingchoral.com](http://www.helblingchoral.com)

Helbling

ISMN M-50022-839-4



9 790500 228394